

Outfeed conveyor

Abfuhrförderer



Features

A

Outfeed conveyor to transport the finished product out of the vertical packaging machine, stainless steel 220V/0.2KW, L1200xW312xH870mm, 60/70kg.

B (wider)

Outfeed conveyor to transport the finished product out of the vertical packaging machine, stainless steel 220V/0.2KW, L1200xW420xH870mm, 90/120kg (final specifications depending on complete system layout).

C (wider and longer)

Larger outfeed conveyor for larger products with extended width and length. Stainless steel version. 220V/0.5KW, depending on final requirement: ca. L3500xW312xH1500mm.

Beschreibung

A

Abfuhrfließband für den Abtransport des fertigen Produkts aus der vertikalen Verpackungsmaschine, Edelstahl 220V/0,2KW, L1200xW312xH870mm, 60/70kg.

B (wider)

Abfuhrfließband für den Abtransport des fertigen Produkts aus der vertikalen Verpackungsmaschine, Edelstahl 220V/0.2KW, L1200xW420xH870mm, 90/120kg (Spezifikationen hängen vom endgültigen Systemlayout ab).

C (wider and longer)

Größeres Abfuhrfließband für größere Produkte mit erweiterter Breite und Länge. Edelstahlversion. 220V/0.5KW, je nach Anforderungen: ca. L3500xW312xH1500mm.

Specifications | Spezifikationen

Machine Type	Outfeed conveyor A	Outfeed conveyor B (wider)	Outfeed conveyor C (wider and longer)
Article No.	C-GB-VW71-OUTF-CON-A	C-GB-VW72-OUTF-CON-B	C-GB-VW73-OUTF-CON-C
Bag Dimensions*	-	-	-
Packaging Speed*	-	-	-
Power / Air*	220V / 0.2KW / - / -	220V / 0.2KW / - / -	220V / 0.5KW / - / -
Dimensions / Weight*	L1200xW312xH870 mm / 60kg	L1200x420xH870 mm / 90kg	L3500xW312xH1500 mm / -
Film material*	-	-	-

*There may be deviations from these specifications. Please feel free to contact us. / Es kann zu Abweichungen von diesen Angaben kommen. Bitte sprechen Sie uns an.